
   

 

22. října 2024  

CZECH PUPPY 2025  
UDÁLOST ROKU 

Největší událost letošního 

roku české komunity už klepe 

na dveře. Přípravy vrcholí,  

kandidáty už známe, 

připravují se vystoupení, vše 

jede na plné obrátky. Má tato 

akce srovnání se zahraničím? 

Máme být vůbec na co hrdí? 

Jak  to probíhá jinde                      

– v zahraničí? To vše a 

mnohem víc v tomto vydání. 

 

Nejočekávanější akce 

roku je už zhruba za měsíc.   

Kdekdo si už připravuje 

outfit, kandidáti ladí svá 

vystoupení a projevy, 

probíhají přípravy prostor, blíží 

se závěrečné kontroly apod. 

Objednává se merch. Řeší se 

komunikace se zahraničními 

hosty, jejich případné 

ubytování a transporty, 

objednává se jídlo….  To vše   

a mnohem víc zůstává 

běžnému návštěvníkovi skryto.  

 Můžeme si ale dovolit se 

srovnávat se zahraničím?  

Můžeme být na tu „naši“ akci 

hrdí, nebo to jinde dělají lépe? 

To jsou otázky, které si asi 

položí leckdo z nás.  

V poslední době se toto téma 

na jedné Telegramové 

skupině otevřelo, a to právě 

v souvislosti s faktem, že 

organizátoři akce hlásí: 

VYPRODÁNO. Ano, vloni 

poprvé se stalo to, že kapacita 

akce byla naplněna natolik, 

že kdo si nestihl koupit  

vstupenku na hlavní večer 

v předprodeji, měl bohužel už 

smůlu. Pro letošní rok proto 

organizátoři různými toky 

upozorňovali již předem, že je 

potřeba myslet včas na 

zakoupení vstupenky, protože 

může dojít ke stejnému 

výsledku, což se i potvrdilo. 

Někteří jsou nadšení, že uvidí 

spoustu svých přátel 

z komunity, no bohužel bude 

pár zklamaných bytostí, které 

se na akci bohužel tentokráte 

nedostanou. Byť to 

organizátory mrzí, skutečnost 

je holt taková, že je jasně 

předem daná kapacita 

každého prostoru a tu zkrátka 

nelze překročit. Samozřejmě 

se v telegramové diskuzi 

objevili i „odborníci“ jistě 

s mnohaletýma zkušenostma 

s pořádáním  hromadných 

akcí a třeba i zázračně pro 

příště přijdou s praktickým 

nápadem na řešení, my si ale 

pojďme k tomu něco říci  

fakticky. 

Každá akce, která se koná 

pro veřejnost nebo komunitu 

potřebuje prostor. Ten není tak 

lehké sehnat. Pokud jde o tuto 

konkrétní akci, potřebujete 

k tomu prostor, kam se dá 

v prvé řadě nějak rozumně 

dostat. Tedy těžko vám přijede 

někdo na akci v zimě někam 

do odlehlého lomu uprostřed 

lesa. Kromě městské 

hromadné dopravy řada lidí 

přijede i autem a ti potřebují 

v nějaké rozumné vzdálenosti 

mít možnost zaparkovat. Akce 

potřebuje svoje zázemí. 

Vystupující potřebují mít 

nějaký prostor, kde si mohou 

odpočinout, kam si dát věci, 

kde se převléknout. To stejné 

potřebují i organizátoři.  Ale 

samozřejmě i návštěvníci. 

Všichni potřebují mít možnost 

se i občerstvit, minimálně 

nápoji. Jídlo je vlastně ze 
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zahraničního pohledu spíše 

bonus. K tomu toalety, 

prostory na hraní, odpočinek, 

mít možnost se vůbec posadit. 

I kuřáci potřebují mít svůj 

prostor. Další hledisko je                

i technické zázemí. Světla, 

zvuk, ventilace, topení. 

Zkrátka a dobře – v současné 

době nevíme v republice           

o lepším prostoru na takovou 

akci, než je náš klub Kotelna. 

A máme tu pořádání akce.  

Potřebujete všechny nějak 

obsloužit a obstarat, to 

potřebuje nějaký organizační 

tým. Čím větší prostor – tím 

větší tým potřebujete. 

Například kdybychom obsadili 

O2 Arénu, jen samotná 

ostraha, šatny, technické 

zázemí, pár nějakých stánků – 

to už je jen na pořadatelích 

pár set lidí. K tomu všemu se 

všude platí nějaký pronájem 

(existují různé formy dle 

konkrétní domluvy), ony 

energie, topení a personál je 

potřeba zaplatit. Tím bychom 

se dostali i k vývoji ceny 

vstupenky, což už je ale jiné 

téma. To hlavní ale je, že každý 

prostor, který je určen na 

pořádání podobné akce musí 

být za tímto účelem 

zkolaudován a tím je jasně 

dána maximální kapacita 

prostoru, včetně 

protipožárních opatření, 

zdravotnického zajištění akce, 

hygienické normy (což 

obsahuje i třeba hluk) apod. 

Legálně tedy nelze žádným 

způsobem překročit kapacitu 

daného místa, protože to by 

mělo za přímý následek 

ohrožení bezpečnosti všech 

osob na akci. V tom lepším 

případě by kontrolní orgán 

uložil nějakou sankci,  mohl by 

na místě akci okamžitě zrušit    

a rozpustit, v horším případě 

pak dochází k újmě na zdraví 

a životech – vzpomeňte si na 

řadu takových případů 

v zahraničí. Takže i kdyby nic 

jiného, jde v první řadě                

o bezpečnost a jelikož se 

v rámci komunity snažíme 

celou dobu a všude 

propagovat právě 

bezpečnost, přes tohle zkrátka 

tzv. „nejede vlak“. Proto, 

bohužel, není možné vyhovět 

žádostem o to, aby 

organizátoři navýšili počet míst 

na akci. Navíc – bavilo by vás 

přijít na akci, kde nic neuvidíte 

a nikam se nedostanete? To 

asi nikoho z nás. Ve výsledku 

neporušení tohoto pravidla 

přinese lepší a kvalitnější 

zážitek pro všechny přítomné. 

Jak to tedy ale funguje 

v zahraničí? I když sám jsem 

nějaké volby  po světě už 

navštívil, netroufnul bych si 

sám to hodnotit, a tak jsem se 

obrátil na osoby (vlastně psy) 

k tomu povolané, oslovil jsem 

některé naše současné               

a minulé držitele titulu, kteří 

tyto zkušenosti mají.  A závěr? 

Rozhodně si nemáme na co 

stěžovat. Běžně je v zahraničí 

podobná akce zpravidla 

v prostoru malého tanečního 

klubu, ve kterém není žádná 

nebo jen malá stage. 

Zpravidla je taková akce pro 

zhruba 50 – 100 lidí, místa 

k sezení téměř nejsou, takže 

viditelnost je sotva někam do 

páté řady. Technické zázemí 

bývá spíše improvizované         

a prostor pro kandidáty              

a organizátory bývá jedna 

obyčejná kancelář, ve které je 

běžný provoz a tam přes sebe 

všichni přeskakují, nebo jsou 

někde na chodbě. Kuriozitou 

je asi provedení volby ve 

vestibulu obchodního domu 

v Ikei a vyhlášení výsledků 

v malinkém klubu pro 30 lidí.  

Čili za mě máme velice luxusní 

akci v naprosto špičkových 

prostorách, které nám může 

většina zahraničí závidět. A to 

i co se týká kapacity, protože 

když se v zahraničí nedávno 

na jedné akci dozvěděli, že 

nás je na dvě stovky 

(samozřejmě včetně 

personálu), doslova jim spadla 

čelist. Takže – můžeme být 

opravdu hrdí a osobně si 

myslím, že jsme právem 

„jedničkou na trhu“.    

 

KANDIDÁTI CZ 
PUPPY 2025 

 

Jak už asi víte, celkem bylo 

přihlášeno sedm kandidátů, 

uzávěrka přihlášek byla na 

konci září. Jak hovoří pravidla, 

proběhlo tedy předkolo             

a v anketním hlasování na 

komunitních stránkách jsem-

pes.cz bylo zvoleno pět 

kandidátů, kteří se tento rok 

budou ucházet o titul.  

 Víme, kdo to je! 
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LUCKY  - 19-letý pejsek 

z Bystřice nad Pernštejnem. 

Dobrman.  

Chce se zaměřit na 

možnost více se setkávat 

nejen ve velkých městech. 

 
---------------------------------- 

REX – 20-letý pejsek 

z Otrokovic. Husky.  

Chce  vytvářet pozitivní 

obraz komunity přátelskou 

atmosférou.

 
---------------------------------- 

LARS -  35-letý pejsek 

z Prahy. Husky. 

Chce ukázat všem okolo, 

že puppy-play  je způsob, jak 

udělat život bohatším.

 
---------------------------------- 

ONYX -  21-letý vlk z Prahy. 

Vlk. 

Chce podat pomocnou 

tlapku těm, kteří se ještě 

neodvážili plně se zapojit. 

 
---------------------------------- 

DREW – 28-letý pejsek 

z Prahy. Foxcolie. 

Rád by ukázal, že i když 

jsme vystrašení a nervózní, je 

důležité se nebát.

 
---------------------------------- 

 

 

 

 

Kandidáti na CZECH PUPPY 

2025 od nás dostali otázky, na 

které měli odpovědět. Jejich 

odpovědi si můžete přečíst 

v dalším článku v tomto 

vydání.   

 

 

 

     Veškeré podrobnosti             

o kandidátech, jejich 

kompletní prezentaci                   

a aktuální informace najdete 

na czechpuppy.cz. 
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SLOVAK PUPPY 2025 
První slovenská volba!    

Že tento rok bude skutečně 

zajímavý se ukázalo hned 

poté, co naši bratři oznámili, 

že proběhne PRVNÍ 

SLOVENSKÁ volba. Máme 

z toho obrovskou radost               

a naše tajná špionážní 

agentura nám zjistila, že tuto 

událost si nenechá ujít 

kdejaká celebrita! A nebojte, 

vše budeme poctivě 

monitorovat!  

Tato akce však nemá jen 

jedno prvenství, ale hned dvě. 

Volba totiž proběhne na lodi! 

Ano, zřejmě z nedostatku 

místa na pevnině akce 

proběhne na vodě.   

Jak a kdy tato jedinečná 

volba proběhne? Na to jsme 

se zeptali organizátora této 

volby, kterého v komunitě jistě 

všichni dobře znáte – STORMa. 

Se svým týmem se mu podařila 

zorganizovat akce, na kterou 

se také velmi těšíme. 

Akce proběhne 

v BRATISLAVĚ (Slovensko). 

Hlavní večer je SOBOTA 

9.11.2024 (zde s omluvou 

opravuji termín, který jsme 

v minulém vydání uvedli 

nesprávně). Nicméně akce 

má i doprovodný program. 

 Celý program první 

slovenské volby tedy je: 

PÁTEK 8.11.2024 – Meet and 

Greet od 22:00 hodin, klub 

APOLLON, Panenská 24. Akce 

pro ty, co už budou 

v Bratislavě a chtějí se 

dopředu maličko očichat. 

Fetish dress code. 

SOBOTA 9.11.2024 – HLAVNÍ 

VOLEBNÍ VEČER. Loď na Dunaji 

– Pink Whale, Nábrezie 

Armádneho generála Ludvíka 

Svobodu 1868. Dveře se 

otevírají v 17:00 hodin, volba 

proběhne od 18:00 hodin. Po 

volbě After párty až do rána 

od 22:00 hodin. 

NEDĚLE 10.11.2024 – Brunch 

od 11:00 hodin Funki Punki, 

Klariská 12. možnost pro ty, co 

se stihnout probudit včas           

a budou mít ještě chuť někoho 

vidět  

 

Jak proběhne volba 

samotná? 

Tradiční neveřejná část je 

„rozhovor s porotou“. 

Následuje představení se 

publiku a hned budou 

kandidáti grilováni, protože se 

na ně chystají otázky 

z publika. Následovat bude 

„test šikovnosti“ a poté                 

i oblíbená „volná disciplína“. 

Potom se spustí hlasování a …. 

budeme znát prvního 

slovenského držitele titulu!!!  

Že naše špionážní agentura 

funguje skvěle vám dokážeme 

hned teď, protože i víme, kdo 

bude volbu moderovat. Bude 

to NAPS – Puppy Gran Canaria 

2023 a moderovat bude ve 

slovenském a anglickém 

jazyce. 

Zajímala by vás porota? 

Tak i tady můžeme sloužit, jen 

a pouze pro naše čtenáře jako 

první – my vám je všechny 

práskneme! 

Porotci jsou: 

AlexYZ – Czech Puppy 2024 

Roger – Majestic Puppy Austria 

2023/2024 

Mercury – reprezentant Polska. 

Jak vidíte, všechno jsou to 

slovenští sousedi  

 

Cože? Vy nevíte, kdo 

kandiduje? Nooooo, tak ani 

tady vás nezklameme, hned 

v následujícím článku vám 

kandidáty na první slovenskou 

volbu představíme!  

 

     Více podrobností                     

a všechny aktuality ohledně 

slovenské volby naleznete na 

slovakpuppy.sk. (ta tečka se 

čte jako „bodka“ ) 
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KANDIDÁTI SLOVAK PUPPY 2025 
     

I na Slovensku mají celkem 

5 kandidátů. Takže – historicky 

první slovenští kandidáti jsou: 

 

SHIPPO – hravý pejsek, který 

chce přispět k větší toleranci 

komunity. 

 
---------------------------------- 

LOKI – Labrador, který rád 

cestuje a chce reprezentovat 

slovenskou komunitu 

v zahraničí. 

 
---------------------------------- 

TIBBY – kříženec zlatého 

retrívra a huskyho, chce 

vytvořit bezpečné místo pro 

každého. 

 
---------------------------------- 

FLUFFY – slovenské 

štěňátko, snaží se rozšířit 

komunitu na středním 

Slovensku. 

 
---------------------------------- 

ATLAS – pejsek ze středního 

Slovenska, co rád očůrává 

hydranty a hraje si . 

 
---------------------------------- 

 

 

 

 

Veškeré podrobnosti                    

o kandidátech, jejich 

kompletní prezentaci                   

a aktuální informace najdete 

na slovakpuppy.sk. 

 

A co VY? Přijdete se také 

podívat? Pokud chcete vědět 

více, zakoupit vstupenky           

a sledovat podrobnosti, 

podívejte se na 

slovakpuppy.sk!    
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ROZHOVOR 
AlexYZ – Czech Puppy 2024 

Jako obvykle vám přinášíme rozhovor s někým zajímavým. Tentokrát je to AlexYZ – současný (zatím ještě) 

úřadující Czech Puppy 2024. 

 

Ahoj Alexi, co tě vedlo k tomu, aby ses přihlásil na volbu Czech Puppy? 

Byla to chuť ukázat, co ve mně je, vyzkoušet to. Měl jsem chuť spojovat komunitu a pomáhat nováčkům. 

 

Jak jsi prožíval volbu samotnou, tedy od příprav až po vyhlášení? 

To období od zveřejnění kandidátů byl celkem frmol, kolotoč příprav, video, prezentace a tak podobně. 

Ale musím říct, že organizační tým byl velmi nápomocný, takže vše proběhlo bez stresu. Mám radost, že jsme 

si celkem dobře sedli i s ostatními kandidáty. Uteklo to celkem rychle. No a pak přišel volební večer. Ten utekl 

strašně rychle, ani se mi nestačil dostavit žádný stres. Dělali jsme si tam navzájem příjemnou atmosféru. 

Samozřejmě, trochu obavy jsem měl z volné disciplíny, protože na tom mi dost záleželo, ale vstupem na 

jeviště to všechno hned spadlo. 

 

Jak ses cítil, když padlo tvé jméno jako vítěze? 

Bylo to dost úsměvné, protože v první chvíli jsem svoje jméno vůbec neslyšel. Všichni tleskali a tak jsem se 

podíval doprava na ostatní kandidáty, koho vlastně vyhlásili. Všichni koukali na mě a já tomu nevěřil. Takže 

šok, poté jsem si to uvědomil a tekly mi i slzy.  

 

Co se ti od volby povedlo? 

Spíše mě trošku trápí, co se mi nepovedlo úplně. To ale neznamená, že až předám titul dál, že v tom 

nebudu moci pokračovat. Jedná se mi o to, že jsem chtěl uspořádat vícedenní výlet s různými aktivitami, 

který tedy v malém rozsahu proběhl, ale to chci ještě někdy udělat. Ale k tomu potřebuji přibrat ještě někoho 

na pomoc s organizací. Na druhou stranu se mi dařilo jezdit všude možně po česku a pořádal jsem menší 

komunitní akce, které se, myslím, povedly, takže celkově bych to zhodnotil tak, že se mi celkem dařilo. Dobře 

jsem spolupracoval i s ostatními kandidáty, např. s Dukem jsme společně uspořádali akci na Slovensku. Titulu 

jsem věnoval více času, než jsem předpokládal, hodně jsem cestoval a snažil jsem se rozšiřovat povědomí 

o české komunitě. Jsou místa, kam bych chtěl zavítat, ale nevyšel už čas a ten rok je hrozně krátká doba. 

Ale volebním obdobím to nekončí, pokračovat se dá i potom.  

 

Kde jsi všude byl?  

Byl jsem 2x v Polsku ve Varšavě, byl jsem na volbě v Belgii, 3x jsem se podíval do Vídně, také na 

Maspalomas Summer Pride, Folsom Berlín a Bratislava. 

 

Můžeš nějak srovnat zahraniční komunity s tou českou? Jak je vnímána česká komunita zahraničím 

podle tvého názoru? 

Každá komunita je trochu jiná, ale štěně je štěně, všichni jsme veselá a přátelská stvoření. Česká komunita 

je v zahraničí vnímána velice pozitivně a máme dobré ohlasy, a neříkám to jen já, že nás mají rádi. Pokud 

jde o organizaci jednotlivých voleb, tak organizátorům patří velký obdiv a dík, že se do toho pouští, není to 

jednoduché. Vždycky se vyskytne nějaká drobná chyba, důležitý je ale výsledek. Jedna volba proběhla 

dokonce jen ve vestibulu hostelu u Ikei, vyhlášení výsledků pak v prostoru jiného klubu, který byl menší. U nás 

jsme na tom mnohem lépe. 
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Lituješ toho, že jsi získal titul? 

V žádném případě. Jsou to neskutečné zážitky, rozšířil jsem si povědomí o fungování komunit, navštívil 

nová místa, našel jsem si nové přátele a prohloubil už existující přátelství. 

 

Nějaká zábavná historka nebo kuriozita z cest? 

No, jednomu našemu pejskovi se v Polsku udělalo velice špatně z jídla a bylo mu dost zle, takže jsem se 

o něj celou noc staral a v půl šesté ráno v neděli jsem sháněl v Polsku Colu, aby se mu udělalo lépe, což 

teda byl opravdu skoro nadlidský úkol. Ale dopadlo to dobře. 

 

Jaké máš plány do budoucna? 

Rozhodně přijedu do Prahy, také budu nyní v porotě na slovenské volbě, a potom – uvidí se. Do důchodu 

nepůjdu, hodlám pokračovat dál a navštěvovat zahraničí a tak. Volebním obdobím to pro mě nekončí. 

 

No a poslední otázka – co by jsi vzkázal našim současným kandidátům? 

Někdy je to náročné, ale je to úžasná příležitost ukázat světu, co ve vás je. Doufám, že si celou volbu 

užijete a přeji všem hodně štěstí. Mému nástupci budu samozřejmě oporou, pokud bude chtít.  

 

Hrozně moc děkuji za tvůj čas a přeji ti, ať se ti i nadále daří.  

     

ODPOVĚDI 
Kandidáti na CZECH PUPPY 2025 

Jak jsme již předeslali v tomto vydání, kandidátům na Czech Puppy 2025 jsme položili stejné otázky, aby 

nám je zodpověděli. Tak se jukněte!  

 

1. Jak jsi přišel ke své přezdívce a co vlastně znamená? 
LUCKY: Lucky, protože rád rozdávám štěstí. 
REX: Rex je jméno, které jsem vždy chtěl dát svému čtyřnohému kamarádovi. Když jsem si nemohl 
pořídit vlastního psa, stal se Rex jménem pro mou psí stránku. 
LARS: Chtěl jsem si vybrat takové jméno, které bude dobře znít a které bude odkazovat na 
Skandinávii, protože je to můj oblíbený kout světa. 
ONYX: Jméno Onyx nás napadlo při povídání s kamarádem z komunity. Onyx je černý minerál, takže 
to sedí jak k mému zájmu o geologii, tak k mojí oblíbené barvě. Jakákoliv podobnost s pokémony je 
čistě náhodná. 
DREW: Drew je zkrácená verze Andrew, což je anglická verze českého Ondra a tak se jmenuji. Jednou 
se mě na to někdo zeptal v době, kdy jsem ještě žádnou přezdívku neměl a já potřeboval něco 
rychle vymyslet (prudce silná kreativita je moje silná stránka). 
 
 

2. Jaká je tvoje nejoblíbenější barva a proč? 
LUCKY: Mám rád přírodu a její barvy. Takže hnědá byla jasná volba. A zároveň je v komunitě velice 
originální. 
REX: Jako pejsek mám v oblibě dvě barevné kombinace, černo-bílou a modro-červenou. Černobílá 
mi přináší pocit rovnováhy, zatímco modročervená symbolizuje klid a energii, což je pro mě ideální 
spojení. 
LARS: Já nevím, tolik pěkných barev… Červená je celkem fajn, ne? Jednoduše se mi líbí a jde mi 
k pleti. Tedy, k srsti samozřejmě. 
ONYX: Jak už jsem nakousl, je to černá. Praktická, stylová, schová i mou temnou stránku. 
DREW: Mám rád všechny barvy duhy, ale nejčastěji využívám černou a bílou v kombinaci s nějakou 
jinou doplňkovou, protože pak lépe vyniknou. 
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3. Na co se, v rámci letošní volby, nejvíce těšíš? 

LUCKY: Na setkání s úžasnou komunitou a na zábavu. 
REX: Nejvíc se těším na společně strávený čas se všemi přáteli a na to, jak si užijeme každou akci 
naplno. 
LARS: Upřímně na všechno! Zejména na to, kolik skvělých good boys and girls během toho potkám. 
ONYX: Těším se na setkání s přáteli a komunitou. A samozřejmě i na energii a zábavu během 
volebního večera. 
DREW: Osobně se nejvíce těším na to, že budu v dobré společnosti kamarádů a přátel, se kterými si 
tuto volbu budu moct užít. A zároveň se těším na nové lidi, kteří přijdou třeba úplně poprvé. Sám jsem 
z večera nervózní a bojím se, jak to nakonec dopadne, ale zároveň jsem plný očekávání a vzrušení 
a těším se, až to celé vypukne! 
 

4. Jaké je tvoje psí plemeno a proč? 
LUCKY: Dobrman a jako Pes je pro mne symbolem věrnosti a bezpodmínečné lásky. V mém lidském 
životě mi chybí. 
REX: Jsem pes, protože mě fascinuje jejich přístup k životu a oddanost, které se snažím co nejvíce 
přiblížit. Povahově jsem energický, přátelský a hravý, což jsou přesně vlastnosti sibiřského huskyho, se 
kterým se ztotožňuji. 
LARS: Jsem husky do posledního chlupu – takže vypadám vážně a seriózně, ale jsem ve skutečnosti 
hlasitá hysterka. 
ONYX: Cítím se jako vlk – rád držím se skupinou, ale zároveň mám potřebu osobní volnosti. Nejsem 
typ, který slepě následuje autority. 
DREW: Moje plemeno je varianta border collie a pojí se s tím složitější příběh člověka, na kterém mi 
hodně záleželo. Tento člověk prožíval velmi těžké období v životě a ze dna mu pomohlo, že se začal 
věnovat canisterapii a plemeno, které si vybral, byla právě border collie. Když jsem jeho pejska 
poprvé poznal, také jsem prožíval těžké chvíle. Jeho pes dokázal poznat, jak se cítím a šel ke mně, 
aby se se mnou mohl mazlit. Je to plemeno, které dokáže být extrémně empatické, citlivé a velmi 
inteligentní. Je těžké se do něj nezamilovat. Když jsem si vybíral svůj čumák, byl to absolutní no-
brainer. To jsem prostě já! 

 

5. Je něco, co chceš vzkázat návštěvníkům víkendu? 
LUCKY: Hlavně si to užijte a moc rád vás tam uvidím. 
REX: Rozhodně! Těším se na každého čumáka, ať už známého, nebo neznámého. Tento ročník si 
užijeme na 101%! 
LARS: Aby si to užili stejně, jak si to budeme užívat my – kandidáti. A ať mi samozřejmě dají hlas! 
ONYX: Užijte si večer na maximum a bavte se tak, abychom všichni odcházeli spokojení                             
a s nezapomenutelnými zážitky! 
DREW: Matematicky řečeno, může vyhrát pouze jeden. Bude to těsné. Přijď se podívat a dej hlas 
tomu, kdo tě osloví a zaujme nejvíce! Nicméně ať už to dopadne jakkoliv, hlavně chci, aby sis víkend 
užil(a). Odpoutej se od reality ve světě zvířátek, bláznivé a zábavné společnosti. 

 

 

Všem děkujeme za spolupráci  
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Máte nějaký námět nebo nápad? 

Chcete nám něco sdělit? 

 

Pořádáte akci pro PET play komunitu a chcete, abychom o ní informovali? 

 

 

Chcete posílit naší redakci a pomoci s přípravou vydání? 

 

 

Napište nám! 

zvirecizpravodaj@seznam.cz 
 

BlueStone 
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email: zvirecizpravodaj@seznam.cz 

 

 

Zvířecí zpravodaj – nezávislý občasník pro PET play komunitu 


